



CM Newsletter – OCT

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

Dear Parents/ Guardians,

In September, our children learned that Jesus demonstrated friendship in the Bible. He showed us the greatest love when he laid down His life for us. He died on the cross because of love and for us to have eternal life.

This month the children will learn more about the Psalm of David; “The earth is the Lord’s, and everything in it, the world, and all who live in it”. Our job is to take care of what God has loaned us for a time to use in order to bring Him glory.

Many blessings,

Ruth - Children Ministry Director

Sunday Morning Message

10 / 01	God’s love will rise	Isaiah 30: 1 - 18
10 / 08	God’s fire will destroy	Isaiah 33: 7 - 16
10 / 15	God’s angel will attack Assyria	Isaiah 37: 21 - 38
10 / 22	God’s house lasts forever	Isaiah 52: 1 - 9
10 / 29	God’s judgment is fair	Isaiah 58: 1 - 11

Sunday School Topic

Grade	Theme	Memory Verse
Pre-K & Under	Zig Zag Zone	“We have the Lord our God to help us.” 2 Chronicles 32:8
K - 5 th Grade	Use It or Lose It Stewardship	“Whoever can be trusted with very little can also be trusted with much.” Luke 16:10

Upcoming Events

10 / 22	Church congregation meeting
10 / 29 12:45 ~ 2:30p	“Trunk or Treat Event” at church parking lot. Please see flyer for details.
Special Note	For the safety of the children, only parents and the designated people on the registration form who are 18 or older can complete the sign-in & out process. Relatives or Friends under 18 years old are not allowed to sign in & out the others. Please contact children ministry director if you have any questions.



CM Newsletter – OCT

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

Dear Parents/ Guardians,

In September, our children learned that Jesus demonstrated friendship in the Bible. He showed us the greatest love when he laid down His life for us. He died on the cross because of love and for us to have eternal life.

This month the children will learn more about the Psalm of David; “The earth is the Lord’s, and everything in it, the world, and all who live in it”. Our job is to take care of what God has loaned us for a time to use in order to bring Him glory.

Many blessings,

Ruth - Children Ministry Director

Sunday Morning Message

10 / 01	God’s love will rise	Isaiah 30: 1 - 18
10 / 08	God’s fire will destroy	Isaiah 33: 7 - 16
10 / 15	God’s angel will attack Assyria	Isaiah 37: 21 - 38
10 / 22	God’s house lasts forever	Isaiah 52: 1 - 9
10 / 29	God’s judgment is fair	Isaiah 58: 1 - 11

Sunday School Topic

Grade	Theme	Memory Verse
Pre-K & Under	Zig Zag Zone	“We have the Lord our God to help us.” 2 Chronicles 32:8
K - 5 th Grade	Use It or Lose It Stewardship	“Whoever can be trusted with very little can also be trusted with much.” Luke 16:10

Upcoming Events

10 / 22	Church congregation meeting
10 / 29 12:45 ~ 2:30p	“Trunk or Treat Event” at church parking lot. Please see flyer for details.
Special Note	For the safety of the children, only parents and the designated people on the registration form who are 18 or older can complete the sign-in & out process. Relatives or Friends under 18 years old are not allowed to sign in & out the others. Please contact children ministry director if you have any questions.



兒童部月刊 - 十月

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

親愛的家長們,

九月份，我們的孩子從聖經中學習了當耶穌為我們捨去自己的生命時，祂向我們展現了偉大的愛，我們是祂的朋友，祂因愛我們而死在十字架上，為要使得我們得永生。

這個月，孩子們將會更多地了解大衛的詩，“地和其中所充滿的，世界和住在其間的，都屬耶和華”，藉著上帝賜予我們的時間，我們在地上的工作是為了彰顯神的榮耀。

主恩滿溢

Ruth - 兒童部主任

主日信息

10 / 01	神的愛必然興起	以賽亞書 30: 1 - 18
10 / 08	神的怒氣就像烈火必會吞滅列邦	以賽亞書 33: 7 - 16
10 / 15	神的天使必攻擊亞述	以賽亞書 37: 21 - 38
10 / 22	神的殿永遠長存	以賽亞書 52: 1 - 9
10 / 29	神的審判是公平的	以賽亞書 58: 1 - 11

課程主題

年級	主題	背誦經節
幼兒班以下	Zig Zag Zone	耶和華—我們的神必幫助我們 歷代志下 32:8
幼稚園到五年級	Use It or Lose It Stewardship	人在最小的事上忠心，在大事上也忠心 路加福音 16:10

當月活動

10 / 22	教會會員大會
10 / 29 12:45~2:30p	在教會東側大門停車場舉行“Trunk or Treat 活動”，詳情請參閱傳單
備註	為了兒童的安全考量，CM 只允許孩子家長或在註冊單上有登記的 18 歲以上人員，方能為孩子進行簽進簽出。我們不接受 18 歲以下的親戚朋友代理簽進簽出。如有任何問題請與兒童主任 Ruth 連絡



兒童部月刊 - 十月

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

親愛的家長們,

九月份，我們的孩子從聖經中學習了當耶穌為我們捨去自己的生命時，祂向我們展現了偉大的愛，我們是祂的朋友，祂因愛我們而死在十字架上，為要使得我們得永生。

這個月，孩子們將會更多地了解大衛的詩，“地和其中所充滿的，世界和住在其間的，都屬耶和華”，藉著上帝賜予我們的時間，我們在地上的工作是為了彰顯神的榮耀。

主恩滿溢

Ruth - 兒童部主任

主日信息

10 / 01	神的愛必然興起	以賽亞書 30: 1 - 18
10 / 08	神的怒氣就像烈火必會吞滅列邦	以賽亞書 33: 7 - 16
10 / 15	神的天使必攻擊亞述	以賽亞書 37: 21 - 38
10 / 22	神的殿永遠長存	以賽亞書 52: 1 - 9
10 / 29	神的審判是公平的	以賽亞書 58: 1 - 11

課程主題

年級	主題	背誦經節
幼兒班以下	Zig Zag Zone	耶和華—我們的神必幫助我們 歷代志下 32:8
幼稚園到五年級	Use It or Lose It Stewardship	人在最小的事上忠心，在大事上也忠心 路加福音 16:10

當月活動

10 / 22	教會會員大會
10 / 29 12:45~2:30p	在教會東側大門停車場舉行“Trunk or Treat 活動”，詳情請參閱傳單
備註	為了兒童的安全考量，CM 只允許孩子家長或在註冊單上有登記的 18 歲以上人員，方能為孩子進行簽進簽出。我們不接受 18 歲以下的親戚朋友代理簽進簽出。如有任何問題請與兒童主任 Ruth 連絡